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Justeras 2008-09-10 

 

 

 
………………………………………………… ………………………………………………. 

Yvonne Wendt  Viveca Sarman                                                        

 
Närvarande ledamöter: SPF Jutta Askergren              

  SPF Viveca Sarman                                                                        

  SPF Margareta Thörnblom 

                                                SPF                 Claes Hagwall 

  PRO                Ulla Bowallius 

 
Närvarande ersättare: PRO                Ingrid Stockman                                                  

SPF                 Yvonne Wendt 

  SPF                 Ulla Löfberg                                          

                         

   
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell ( § 5,8) 

    

 ____________________________________________________________________________  

 

 

 
§ 1. Val av protokolljusterare 

       Pensionärsrådet beslutade att Yvonne Wendt och Viveca Sarman justerar dagens    

       protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

         Pensionärsrådet beslutade att protokollet ska justeras den 10 september kl.9.30. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-08-18 

        Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 

 
§ 4.  Information av MAR till stadsdelsnämndens pensionärsråd 

     Medicinskt ansvarig för rehabilitering på Kungsholmens, Norrmalms och Östermalms  

     stadsdelsförvaltning presenterade sig för stadsdelsnämndens pensionärsråd. Hon  

     heter Linnéa Svanström Leistedt och berättade kort om sin bakgrund. 

        Tillsättningen av en MAR inom äldreomsorgen är på försök under 2008 efter beslut i    

        Äldrenämnden. Syftet med tillsättningen är utveckling av rehabiliteringsarbetet och att  

        säkerställa en fortsatt hög kvalitet och säkerhet. 

 

     Huvudsakliga arbetsuppgifter för MAR är att arbeta med kvalitet och säkerhet, 

     vara sakkunnig inom rehabiliteringsområdet, utarbeta rutiner för rehabilitering och 
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         medicintekniska produkter och följa upp dessa, ansvara för avvikelsehantering och 

         anmälan enligt Lex Maria och säkerställa en god dokumentation. 

 

         Fallolyckor och fallprevention, är ett viktigt område som MAR kommer att 

         arbeta med under hösten 2008.   
 

        MAR och MAS inom stadsdelsförvaltningarna kommer att arbeta tillsammans.  

        De ska bland annat ta fram gemensamma former för att arbeta med rehabilitering. 

 

         
§ 5.   Ärenden till stadsdelsnämnden 

-  Tertialrapport 2 

Marianne Snell informerar om att denna ännu inte klar. Stadsdelsnämndens 

pensionärsråd utser Claes Hagwall som deras representant för att ta del av  

tertialrapport två. Undertecknad kommer att maila denna till honom och han kommer sedan 

att ha en dialog med Marianne Snell angående tertialrapport 2. 

 

- Avtalsuppföljning Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd ställde sig positiva till avtalsuppföljningen gällande 

Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende. 

 

- Svar på skrivelse om det finns brukare på Östermalm som anlitar hemtjänst som 

drivs av förskoleföretaget Bismilaha AB 

         Pensionärsrådet har delgivits denna skrivelse. Det finns inga brukare inom äldreomsorgen 

         inom Östermalms stadsdelsförvaltning som anlitar hemtjänst av Bismilaha AB. 

 

- Skrivelse med anledning av misstänkta ekonomiska oegentligheter vid enskilt 

drivna verksamheter 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd har tagit del av denna skrivelse. 

 

- Värdigt liv i äldreomsorgen 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd har tagit del av betänkandet samt stadsdelsnämndens 

remisssvar. Pensionärsrådet ställer sig positiva till att betänkandet har gjorts. De upplever 

dock negativt att det ska behöva finnas en värdegaranti för de äldre. Pensionärsrådet är 

positiva till att det i socialtjänstlagen kommer att införas en nationell värdegrund och 

önskar att den beskrivs på ett enkelt och lättförståligt för läsaren. 

Värdegrundsmärkning är ett frivilligt system som ska användas av både kommunal och 

privat utförd äldreomsorg. Systemet ska tydliggöra för de äldre och deras närstående vad de 

kan förvänta sig av utföraren och öka deras möjligheter till inflytande och deras 

valmöjligheter i vardagens vård och omsorg.  

         

- Skrivelse gällande biogas av matrester från förskolor, äldreboenden och andra 

verksamheter i stadsdelsförvaltningens regi 

Denna skrivelse har delgivits stadsdelsnämndens pensionärsråd. 

 
        § 6.      Rapport från vård och omsorgsboenden   

 Ingrid Stockman informerade om ett förtroenderåd under våren 2008 på 

 Linnégårdens vård och omsorgsboende. Hon meddelade att det fanns en del synpunkter i 

enskilda ärenden. Ledningen informerade om hur och var man kan få hjälp och stöd med 
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sina synpunkter. Det bestämdes på mötet att man inte på förtroenderådet ska ta upp enskilda 

boende utan mer frågor som rör flera boende.  

 

Ulla Löfberg har varit på förtroenderåd den 25 augusti 2008 på Rio vård och omsorgsboende. 

Hon informerade om att det var en positiv stämning på förtroenderådet. På mötet 

informerades om att Stadsbyggnadskontoret har meddelat att det inte blir någon 

byggnation på Kampementsgatan. 

När det gäller medicineringen till de boende och maten fungerar denna bra i verksamheten. 

Utevistelsen för de boende har även blivit bättre. Att vårdcentralen har flyttat in på  

bottenplanet upplevdes som positivt. 

 

Viveca Sarman informerade om att Bo Bergmans dagverksamhet ska försöka att ta emot 

fler besökare. 

 

Claes Hagwall har varit på förtroenderåd på Körsbärsgårdens vård och omsorgsboende och 

han informerade att allt var positivt på boendet. 

 
   § 7.       Övriga frågor 

                Marianne Snell informerade att entreprenör för Dianagårdens vård och omsorgsboende blir 

                  Digni Care och för Rio vård och omsorgsboende Röda Korset. 

 

 

    
 

Sekreterare 

Helén Engberg 

 

 

 

        Nästa pensionärsråd sammanträder 081013 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
                  

 


